
 

Fomenko 

 

 

Z Á P I S 
ze 7. jednání Komise kulturní, památkové péče a architektury konané dne 9. 4. 2019 

 

 

Dne 9. 4. 2019 se uskutečnilo jednání Komise kulturní, památkové péče a architektury 

zřízené Radou města Karlovy Vary 

 

 

Místo jednání: Magistrát města Karlovy Vary, Moskevská 21, zasedací místnost  

5. patro   

   

Doba jednání:       jednání bylo zahájeno v 15:30 hodin a ukončeno v 18:00 hodin 

 

Přítomni:               Ing. Václav Benedikt, Daniela Bouzová, Mgr. Jindřich Čermák,  

Ing. Mirko Holásek, Mgr. Petr Holub, Jaroslav Hrdlička, Mgr. Jiří Klsák  

 

Omluveni: MgA. Michaela Moc Káčerková, Jana Veselá 

 

Neomluveni:             --- 

  

Hosté :  Mgr. Hana Žáková – radní 

   Ing. František Škaryd – vedoucí OKŠT (od 16:00 do 17:00 hodin)   

   Tomáš Procházka 

Olga Bischofová 

Ing. Ota Řezanka 

Ing. Josef Plašil 

             

  

Program jednání:   
 

1. Schválení programu jednání  

2. Schválení zápisu č. 06/2019   

3. Letní kino Karlovy Vary – Tomáš Procházka 

4.     Referendum k Vřídelní kolonádě  

5.     Alžbětiny Lázně Karlovy Vary – oživení  

6.     Různé  

 

Jednání zahájil a řídil předseda komise Ing. Václav Benedikt.   

 

 

1. Schválení programu jednání  

  

Navržený program byl schválen. 

 

pro :  6 Ing. Václav Benedikt, Daniela Bouzová, Mgr. Jindřich Čermák,  

   Ing. Mirko Holásek, Mgr.  Petr Holub, Jaroslav Hrdlička 

proti :   1 Mgr. Jiří Klsák 
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zdržel se :       0   

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 Předseda komise Ing. Václav Benedikt požádal přítomné o schválení hosta na jednání 

komise pana Tomáše Procházku. 

 

pro :  7 Ing. Václav Benedikt, Daniela Bouzová, Mgr. Jindřich Čermák,  

   Ing. Mirko Holásek, Mgr.  Petr Holub, Jaroslav Hrdlička,  

   Mgr. Jiří Klsák 

proti :   0 

zdržel se :       0   

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 Předseda komise Ing. Václav Benedikt požádal přítomné o schválení hostů na jednání  

komise : Mgr. Hana Žáková, Olga Bischofová, Ing. Ota Řezanka, Ing. Josef Plašil. 

 

pro :  6 Ing. Václav Benedikt, Daniela Bouzová, Mgr. Jindřich Čermák,  

   Ing. Mirko Holásek, Mgr.  Petr Holub, Jaroslav Hrdlička 

proti :   1 Mgr. Jiří Klsák 

zdržel se :       0   

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

2. Schválení zápisu č. 06/2019  

 

Zápis č. 06/19 z 6. jednání Komise kulturní, památkové péče a architektury ze dne 19. 3. 2019 

byl schválen v navrženém znění.  

 

pro :  6 Ing. Václav Benedikt, Daniela Bouzová, Mgr. Jindřich Čermák,  

              Mgr.  Petr Holub, Jaroslav Hrdlička, Mgr. Jiří Klsák 

proti :   0 

zdržel se :       1  Ing. Mirko Holásek 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Letní kino Karlovy Vary – Tomáš Procházka  

  

Pan Tomáš Procházka informoval členy komise o představě provozování Hudebního klubu v 

Letním kině Karlovy Vary. Hudební klub by byl umístěn v prostoru pod pódiem, předpokládá 

se jeho celoroční využití, v hudebním klubu by se konaly kulturní akce menšího rozsahu. Pan 

Tomáš Procházka jednal o možné spolupráci s dalšími subjekty, zejména se subjekty, kteří v 

minulých letech kulturní akce v areálu Letního kina pořádaly. Jedná se o společnost 

YASHICA s.r.o. a pana Vladimíra Suchana.  
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Předpokladem pro provozování Letního kina a jeho znovuoživení je nalezení finančních 

prostředků na zajištění nejnutnějších oprav.  

 

Komise následně široce diskutovala nad využitím a kulturním oživení areálu Letního kina. 

 

 

Komise kulturní, památkové péče a architektury doporučuje vedení města vést jednání s 

panem Tomášem Procházkou směřující k maximálnímu možnému využití areálu Letního kina.  

 

pro :  7 Ing. Václav Benedikt, Daniela Bouzová, Mgr. Jindřich Čermák,  

   Ing. Mirko Holásek, Mgr.  Petr Holub, Jaroslav Hrdlička,  

   Mgr. Jiří Klsák 

proti :   0 

zdržel se :       0   

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

Komise kulturní, památkové péče a architektury doporučuje radě města změnu názvu areálu 

Letního kina. 

 

pro :  6 Ing. Václav Benedikt, Daniela Bouzová, Mgr. Jindřich Čermák,  

              Mgr.  Petr Holub, Jaroslav Hrdlička, Mgr. Jiří Klsák 

proti :   0 

zdržel se :       1  Ing. Mirko Holásek 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

V další části diskuse pan Mgr. Jiří Klsák informoval členy komise o špatném stavu vstupního 

portálu do areálu Letního kina.  

 

Komise kulturní, památkové péče a architektury doporučuje radě města přistoupit k 

rekonstrukci vstupního portálu do areálu Letního kina Karlovy Vary, včetně na portálu 

umístěného znaku města a reliéfu Dívky s šátkem. 

  

pro :  6 Ing. Václav Benedikt, Daniela Bouzová, Mgr. Jindřich Čermák,  

              Mgr.  Petr Holub, Jaroslav Hrdlička, Mgr. Jiří Klsák 

proti :   0 

zdržel se :       1  Ing. Mirko Holásek 

 

Usnesení bylo přijato 

 

  

 

Předseda komise Ing. Václav Benedikt před projednáváním bodu o místním referendu k 

Vřídelní kolonádě předal vedení komise Mgr. Jindřichu Čermákovi. 
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4. Referendum k Vřídelní kolonádě  

 

Ing. Václav Benedikt představil přítomným členy přípravného výboru referenda za obnovu 

litinové Vřídelní kolonády. Jedná se o Mgr. Hanu Žákovou, Olgu Bischofovou, Ing. Otu 

Řezanku a Ing. Josefa Plašila. 

 

Členové přípravného výboru informovali o havarijním stavu Vřídelní kolonády a nutném 

urychleném zahájení záchranných prací, které je nutné provádět za provozu tak, aby nedošlo 

k přerušení zásobování karlovarských hotelových a lázeňských zařízení vřídelní vodou.  

 

Ing. Ota Řezanka  krátce pohovořil o vzniku a historii litinové Vřídelní kolonády.  
 

Přípravný výbor referenda k Vřídelní kolonádě představil první místní referendum a jeho 

výsledky, dále aktivity a následný postup vedený zájmem o návrat litinové Vřídelní kolonády v 

Karlových Varech.  
  

pro :  6 Ing. Václav Benedikt, Daniela Bouzová, Mgr. Jindřich Čermák,   

   Ing. Mirko Holásek, Mgr.  Petr Holub, Jaroslav Hrdlička     

proti :   0 

zdržel se :       1 Mgr. Jiří Klsák 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

Po ukončení projednávání bodu o místním referendu k Vřídelní kolonádě předal Mgr. Jindřich 

Čermák vedení  komise zpět předsedovi komise Ing. Václavu Benediktovi. 

  

 

5. Alžbětiny Lázně Karlovy Vary – oživení 
 

Předseda komise Ing. Václav Benedikt seznámil přítomné členy komise se stavem objektu a 

provozem posledních komplexních lázní na území města, a to Alžbětiných Lázní, včetně 

možností jejich dalšího využití.  

 

 

 

Příští jednání Komise kulturní, památkové péče a architektury se uskuteční dne 14. 5. 2019 

od 15:30 hodin v objektu Alžbětiných Lázní – sraz na recepci.  

  

 

Dne:   11. 4. 2019  

Zapsala: Jana Plevová 

 

 

 

 

Ing. Václav Benedikt 

     předseda Komise kulturní, 

     památkové péče a architektury 

 


